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Juha Järä och Nina Nummela och 18 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning: 

”Kulturservicen i Vanda har många olika slags lokaler till sitt förfogande. I Vanda saknas dock 
permanenta stadskulturscener som möjliggör olika evenemang.
I årtionden har stora summor använts på tillfälliga scener. I Myrbacka har man utöver detta finansierat 
en s.k. sommarestrad. De många aktörerna inom stadskulturen, liksom även dess konsumenter, dvs. 
kommuninvånarna, behöver och förtjänar ordentliga förhållanden för olika utomhusevenemang, som 
betjänar till och med året runt. 
Fördelarna med en fast scen är obestridliga i förhållande till tillfälliga scener som måste monteras 
separat varje gång:

– på längre sikt är det en mer ekonomisk lösning
– På dem kan både Vanda och olika aktörer i Vanda genomföra olika evenemangsproduktioner för alla 
åldrar.
– Genom att hyra ut scenen kan staden också få inkomster från den.
– Permanenta scener med ett bra och synligt läge skapar en positiv och kulturvänlig 
 bild av Vanda. 

Runt om i Finland är stadskulturscenerna en stor del av städernas evenemangsproduktioner. Till 
exempel: 
Esplanadestraden i Helsingfors:
www.espanlava.fi

En ordentlig estrad skulle således utgöra ett viktigt och saknat element. Vi föreslår att Vanda letar efter 
en lämplig plats i Dickursbyområdet. Möjliga platser i regionen skulle till exempel kunna vara 
Biblioteksparken, som för närvarande planeras, eller det framtida färgfabriksområdet, där den skulle 
passa bra som en del av grönområdet. En tidigare och populär fullmäktigemotion om att bygga en scen 
på stranden vid Heureka ledde inte till önskat resultat. 

Därför föreslår vi som undertecknat motionen att man söker en lämplig plats för scenen och gör 
behövliga bokföringar i ekonomiplanen.
Utöver detta börjar man utreda även en plats för en scen som placeras i Myrbacka.”

Stadsfullmäktige 11.12.2023 § 25 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 
_____

Verksamhetsområdet för stadskultur och välfärd konstaterar följande som sitt svar:



Förslaget om en permanent scen är intressant och kunde medföra betydande fördelar för såväl stadens 
kulturutbud som för ekonomin.

Utifrån motionen påbörjar vi en utredning om möjligheterna att placera en scen i Dickursbyområdet, 
och vi undersöker också alternativen i Myrbackaområdet. Under utredningen samarbetar vi intensivt 
med stadsmiljöns verksamhetsområde som har en central roll i valet av en lämplig plats och främjandet 
av projektet.

Vetenskapsparken konstaterades i en tidigare utredning som en lämplig plats för en permanent scen om 
en sådan skulle önskas. Till exempel i Biblioteksparken har man redan reserverat ett fastställt område 
för en scen, vilket förmodligen också lämpar sig för en fast containerscen. Den långvariga och 
kontinuerliga hållbarheten hos skivorna och brädorna på det fastställda området bör dock utredas, 
eftersom det hittills endast har funnits tillfälliga scenkonstruktioner på platsen.

För närvarande utförs en bedömning av effekterna av verksamheterna Myrbacka sommarestrad och 
Myyr York Park 2024 med hjälp av det digitala enkätverktyget Salmi Eventlizer. Dessa resultat används 
som en del av utredningsarbetet.

I anslutning till Kulturhuset Martinus öppnas sommaren 2025 en evenemangspark där det ska finnas en 
permanent containerscen. Parkens evenemangskoncept utvecklas som bäst och i planeringen beaktas 
de önskemål och den respons som lämnats in av invånarna.

Med de nuvarande resurserna finns det inte tillräckligt med pengar för att producera program på 
scenerna eller anskaffa teknik, och därför rekommenderar vi inte att traditionella fasta scener (jfr. 
Esplanadestraden, estraden Laikunlava i Tammerfors) prioriteras i nuläget, om det inte anvisas 
nödvändiga tilläggsresurser i budgeten för dessa ändamål.

Om man först vill testa hur scenerna fungerar är containerscener ett säkrare alternativ. Containerscener 
skulle förmodligen vara det förmånligaste alternativet att genomföra scenteknik och 
scenkonstruktioner, men också i fråga om dem bör man först utreda alla sammanhängande kostnader 
och överväga hur de stilmässigt passar in i miljön. Dessutom är det bra att komma ihåg att man inte kan 
få en scenlösning att fungera för alla typer av evenemang.

Stadsstyrelsen 7.10.2024 § 22

Förslag av biträdande stadsdirektören för verksamhetsområdet för stadskultur och välfärd:
Stadsstyrelsen beslutar att
a) ge Juha Järä och Nina Nummela samt de 18 andra ledamöter som undertecknat motionen

stadsstyrelsens svar i enlighet med verksamhetsområdets förslag, och
b) föreslå för stadsfullmäktige att stadsstyrelsens svar antecknas för kännedom.

Beslut:
Förslaget godkändes.
_____

Stadsfullmäktige 21.10.2024 § 15

Stadsstyrelsens förslag:  



Stadsfullmäktige beslutar anteckna stadsstyrelsens svar för kännedom.

Beslut: 
Stadsfullmäktige beslutade att bordlägga ärendet till följande sammanträde.
_____

Stadsfullmäktige 18.11.2024 § 11

Stadsstyrelsens förslag: 
Stadsfullmäktige beslutar anteckna stadsstyrelsens svar för kännedom.

Beslut:
Förslaget godkändes.

Bilaga:
– Juha Järäs och Nina Nummelas och 18 andra ledamöters undertecknade motion om fasta 

stadskulturscener till Vanda
 
Anvisningar för sökande av ändring: 2.1. Besvärsförbud 
 
Närmare information: 
Reeli Karimäki, kulturchef, 040 5241403
(fornamn.efternamn(at)vantaa.fi)


